
FANKLUB SK SLAVIA PRAHA - fotbal,  
PRAHA 10, U Slavie 1540/2a, PSČ 10000, IČ 26640155,  
zapsán v rejstříku MV ČR 
 

ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU FANKLUBU, 

konané dne 26. 7. 2023,  Sekretariát Fanklubu (Sportovní Centrum Eden) 
  
Přítomni: Tomáš Dvorský, Miloslav Kočí, Martin Kozák, Karel Kunst, Dana Pavelková, Ivo 
Zajíc 
Omluveni: Marek Houser 
Hosté: 
 

1. Úkoly z předešlé schůze 
1.1. Byl zřízen spořicí a termínovaný účet u FIO banky, kam bude převedena část 

finančních prostředků na základě plánu, který výboru předložila hospodářka 
Fanklubu Dana Pavelková. V případě potřeby budou použity prostředky ze 
spořicího účtu, kde jsou prostředky dostupné bez jakýchkoliv poplatků. 

1.2. Příslušné právní kroky spojené s aktualizací spolkového rejstříku jsou 
v řešení. 

1.3. Dana Pavelková si převzala dokumenty pro komunikaci se soudem a 
příslušnými úřady ve věci Hampl. 

1.4. Převedení emailových adres pod web hosting, případně jiné řešení mailových 
adres než stávající platforma Workspace je v řešení. 

1.5. Výroba nových suvenýrů byla prozatím odložena, neboť žádná 
z předložených nabídek nebyla vybrána jako vítězná.  

 
 

2. Administrativa a finanční záležitosti 
2.1. Sekretariát Fanklubu je zavalen dotazy stran kodů Ticketportal. Ačkoliv jsou 

veškeré informace k členství a kódů na webu a byl sestaven i jednoduchý 
bodový postup, který byl doplněn o odpovědi na nejčastější otázky, přesto se 
opakují stále tytéž dotazy. Bohužel často se pracovnice sekretariátu setkává, 
ze strany dotazujících s hrubou a nevybíravou formu, kterou fanoušci 
používají při komunikaci. Své dotazy taktéž směřují i na Odbor Přátel, kde se 
taktéž dožadují kódu TP.  
Výbor konstatuje, že již vyčerpal prakticky všechny možnosti jak, příslušné 
informace dostat do povědomí fanouškům, členům Fanklubu. Například 
článek s hlavními body na téma kódy Ticketportalu je zveřejněn prakticky 
trvale na úvodní straně našeho webu. Bohužel prakticky identickým znakem 
všech dotazů je skutečnost, že dotazující nečtou příslušné pokyny a 
informace a jejich zodpovězení se dožadují mailem či telefonicky. 
Výbor Fanklubu prosí a apeluje na všechny členy, aby před vznesením dotazu 
si řádně pročetli informace na webu a až poté, když odpověď nenajdou, se 
obraceli na sekretariát, a to slušnou formou. Současně žádáme a prosíme, 
aby v žádném případě nekontaktovali sekretariát Odboru Přátel, byť je Portál 



Přátel Slavie pod jejich správou, přístup ke kódům nemá ani OP ani admin 
portálu, každý kód je přístupný jen a pouze danému uživateli. 

2.2. Členské kartičky pro členy, kteří se do dnešního dne zaregistorvali do nové 
sezony 2023/24, jsou připraveny k tisku, čeká se na konečnou verzi grafiky 
pro tisk. Předpokládá se, že první várka kartiček by měla být k dispozici na 
začátku srpna. 

 
3. Různé 

3.1. V červnu se uskutečnilo tradiční Celostátní setkání slávistů pořádané 
Odborem přátel v Třebíči. Tým Fanklubu se setkání nezúčastnil. Fanklub 
reprezentoval pouze člen výboru Ivo Zajíc. 

3.2. Martin Kozák připravuje podklady k možnostem účasti Fanklubu na 
fanzonách. Předběžně se jedná o zajištění skákacího hradu pro děti. Podle 
porovnání nabídek bude výsledné řešení projednáno se Slaví. 

3.3. Fanklub a Odbor přátel, prostřednictvím předsedů Tomáše Dvorského a 
Davida Ocetníka, se dohodly na společném pořádání výjezdů na ligové 
zápasy. Informace o výjedech bude zveřejňována na obou webech a 
sociálních sítích, taktéž bude možné se online či osobně přihlásit přes jednu či 
druhou organizaci. 

3.4. Na venkovní zápas do Českých Budějovic se pojede společně „slávistickým 
vlakem“. Pro členy Fanklubu jsou k dispozici vstupenky za sníženou cenu.  

3.5. Správu výjezdů má na starosti společně s Karlem Kunstem nově i Martin 
Kozák, který pravidelně jezdí na výjezdy Fanklubu. 

 
  
Termín další schůze nebyl stanoven a bude stanoven dle časových možností členů výboru. 
 
Zapsala: Dana Pavelková 
Za správnost: Tomáš Dvorský, předseda FK 
V Praze 26. července 2023 


